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UÅ¾ pÄ›knÄ› dlouho se pÅ™emÃlÃ¡ to znÃ¡mÃ©: "Vezmeme si sem padesÃ¡t syrskejch sirotkÅ¯ a budeme cool!"
 No, tak pÅ™esnÄ› tak to ta moudrÃ¡ dÃ¡ma neÅ™ekla, ale spÃÅ¡ bych to brala, 
neÅ¾ kdyÅ¾ to ze sebe produkuje jako nÄ›co totÃ¡lnÄ› vÃ¡Å¾nÃ½ho, zÃ¡vaÅ¾nÃ½ho.  
SnaÅ¾Ãm se pÅ™edstavit si: dÄ›ti, kterÃ© Å¾ily doteÄ• ÃºplnÄ› jinde, v jinÃ½ 
kultuÅ™e, mluvÄ›jÃ svou Å™eÄ•Ã (a tedy rozhodnÄ› nerozumÄ›jÃ Ä•esky). To jako 
najmeme jeÅ¡tÄ› Ä•esko-syrskÃ© vychovatelky-pÅ™ekladatelky? 



    PremiÃ©r Andrej
BabiÅ¡ pÅ™i dneÅ¡nÃch interpelacÃch mimo jinÃ© kritizoval projekt europoslankynÄ›
KDU-ÄŒSL Michaely Å ojdrovÃ© na pÅ™emÃstÄ›nÃ syrskÃ½ch sirotkÅ¯ z Å˜ecka do ÄŒeska. Je
nutno si uvÄ›domit, Å¾e v kaÅ¾dÃ© zemi, kterÃ¡ se nachÃ¡zÃ ve vÃ¡lce, je velmi sloÅ¾itÃ©
potvrdit, jestli rodiÄ•e dÃtÄ›te zemÅ™eli, nebo jsou jen nezvÄ›stnÃ. UNICEF a dalÅ¡Ã
mezinÃ¡rodnÃ humanitÃ¡rnÃ organizace povaÅ¾ujÃ za sirotka dÃtÄ›, kterÃ© objektivnÄ›
ztratilo jednoho nebo oba rodiÄ•e. TakovÃ½ch dÄ›tÃ je v SÃ½rii mnoho,
nejstÅ™ÃzlivÄ›jÅ¡Ã odhady mluvÃ o 100 tisÃcÃch. 

A dÃ¡le, syrskÃ©
ÃºÅ™ady k adopci svÃ½ch sirotkÅ¯ souhlas nedÃ¡vajÃ, o Å¾Ã¡dnÃ© rozdÃ¡vÃ¡nÃ svÃ½ch sirotkÅ¯
zÃ¡jem nemajÃ. To, co tam potÅ™ebujÃ, jsou pÅ™edevÅ¡Ãm penÃze na jejich vÃ½chovu. Ty
jim tam samozÅ™ejmÄ› poslat mÅ¯Å¾eme, a nejen to â€“ ostatnÄ› to vÅ¡echno dnes ve
snÄ›movnÄ› premiÃ©r A. BabiÅ¡ detailnÄ› vysvÄ›tlil. 
SÃ¡m prosazuje vybudovÃ¡nÃ Å¡koly a Å¡kolky pro zhruba 150 sirotkÅ¯ pÅ™Ãmo v
SÃ½rii a poslancÅ¯m ukÃ¡zal i projekt.  

Proto takÃ© znovu
odmÃtl nÃ¡vrh, aby ÄŒesko pÅ™ijalo padesÃ¡t nezletilÃ½ch syrskÃ½ch sirotkÅ¯. â€žProÄ•
bychom je pÅ™ijÃmali? MÃ¡me sirotky i u nÃ¡s, kterÃ© musÃme pÅ™ipravit na vstup do
Å¾ivota.â€œ Podle jeho slov je pro nÄ›j na prvnÃm mÃstÄ› starost o Ä•eskÃ© obÄ•any. â€žOd
roku 2015 jsme do rÅ¯znÃ½ch zemÃ kvÅ¯li migraci poslali 2,5 miliardy, pomÃ¡hÃ¡me
pÅ™Ãmo na mÃstÄ› v SÃ½rii naÅ¡imi lÃ©kaÅ™i i experty, v ÄŒesku jsme oÅ¡etÅ™ili 2 500
pacientÅ¯ vÄ•etnÄ› Å™ady syrskÃ½ch dÄ›tÃ,â€œ Å™ekl v rozhovoru a pozastavil se nad tÃm,
Å¾e se Å™eÅ¡Ã jen sirotci ze SÃ½rie. â€žProÄ• se pomÃjÃ vÃ¡lka na UkrajinÄ›? Tam nejsou?
Tak proÄ• bychom se mÄ›li starat zrovna jen o SyÅ™any?â€œ uvedl. 

Mj. ono je to
jako o v tÃ© pohÃ¡dce o SmolÃÄ•kovi a JeskyÅˆkÃ¡ch: Jen dva prstÃÄ•ky tam strÄ•Ãme,
jen se ohÅ™ejeme...â€œA
 taky by nÄ›kdo mohl navrhnout, abychom pÅ™ijali padesÃ¡tku "prodanÃ½ch" 
jihoamerickÃ½ch dÄ›tÃ,  dÃky jimÅ¾ se (dÃky jejich faleÅ¡nÃ© adopcÃ) dospÄ›lÃ 
migranti dostÃ¡vajÃ do USA... (Å¾e o tom nevÃte?) Tak o tom jinÃ½ Ä•lÃ¡nek :-))) 
P.S. A jestlipak vÃte, Å¾e se Ä•eskÃ© dÄ›ti adoptujÃ do zahraniÄ•Ã?         Od roku 2000 zprostÅ™edkovÃ¡vÃ¡
tyto mezinÃ¡rodnÃ adopce ÃšÅ™ad pro mezinÃ¡rodnÄ› prÃ¡vnÃ ochranu dÄ›tÃ.      Od tÃ© doby naÅ¡lo
novÃ© domovy v zahraniÄ•Ã
vÃce neÅ¾ 600 Ä•eskÃ½ch dÄ›tÃ.      NejÄ•astÄ›ji to byly dÄ›ti od jednoho
do pÄ›ti let. NovÃ© rodiny
povÄ›tÅ¡inou pochÃ¡zejÃ z DÃ¡nska, NÄ›mecka nebo Å vÃ©dska.  d@niela  
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